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Den. næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om mid- 
lertidig offentlig støtte til almennyttigt bolig- 
byggeri. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 18) 
findes i tidenden sp. 3915). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges med 86 stemmer mod 83; l medlem 
tilkendegav, at han hverken stemte for eller 
imod. 

Anden næstformand (Hanne Budtz): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om boligsikring. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 66) 
findes i tidenden sp. 3915). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 86 stemmer; 84 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Anden næstformand (Hanne Budtz): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om afgift for ekspedition af ud- 
stykningssager. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
156) findes i tidenden sp. , 4002). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 170 stemmer. 

Anden næstformand (Hanne Budtz): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 
steren. 

Den næste sag på dagsordenen var:, 

Tredje behandling af forslag til lov O1n æn- 
di-ing af lov om arbejdsformidling og arbejds- 
løshedsforsikring. (Forhøjelse af dæknings- 
procent, pristalsregulering af dagpenge og kas- 
sernes forbrug af formue rn. v.). 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
121) findes i tidenden sp. 4005, udvalgets 
tillægsbetænkning i tillæg B. sp. 9 8 9 ) .  

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Arne Larsen: Der er mellem lovforslagets 
anden og tredje behandling blevet afholdt 
et enkelt møde i udvalget, og jeg vil lige 
pege på, at her har udvalget fået en henven- 
delse fra arbejdsløse jord- og betonarbejdere: i 
København angående spørgsmålet om skat- 
tetrækket i understøttelsen. Dette udvalg af 
arbejdsløse jord- og betonarbejdere i Kø- 
benhavn har gjort sig. den meget store ulej- 
lighed at undersøge de gældende skattereg- 
ler og deres indflydelse på arbejdsløshedsun- 
derstøttelsen. Jeg synes, det er et meget in- 
teressant materiale, so.m er lagt frem for 
udvalget, og. jeg skal blot henstille til ar- 
bejdsministeren og finansministeren, at se 
lidt indgående på hele dette spørgsmål, såle- 
des at vi kan få det bedst mulige og mest 
retfærdige skattetræk af arbejdsløshedsun- 
derstøttelser fremover. Jeg finder stadig 
væk, at der er væsentlige problemer, som 
her bør undersøges. 

Arbejdsministeren (Erling Dinesen): Jeg 
kan oplyse, at vi i forvejen har besluttet, 
finansministeren og jeg, at drøfte disse 
spørgsmål nærmere. * 


